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ΠΡΟΣ:  

Βουλευτές Νομού Σερρών  

κ. Σταμπουλή Αφροδίτη 

κ. Καραμανλή Κωνσταντίνο 

κ. Κόλια Τσαρουχά Μαρία 

κ. Αραμπατζή Φωτεινή 

κ. Τζελέπη Μιχαήλ 

κ. Μεγαλομύστακα Αναστάσιο 
 
Αντιπεριφερειάρχη Σερρών 

κ. Μωϋσιάδη Ιωάννης 
 
Δήμαρχο Σερρών 
κ. Αγγελίδη Πέτρο 
 
Πρόεδρο Εμπορικού Επιμελητηρίου Σερρών 
κ. Μέγκλα 

 

 
    Διαμαρτυρόμενοι εντόνως σας αναφέρουμε ότι, υπάρχει αδιάθετη ποσότητα π α τ ά τ α ς περίπου 
(30.000) τόνων άριστης ποιότητας, οι οποία παραμένει στις αποθήκες των πατατοπαραγωγών, στην Άνω 
Βροντού Σερρών. 
     
    Αυτό συμβαίνει επειδή επιτρέπεται η ανεξέλεγκτη εισαγωγή πατάτας από άλλες χώρες, χωρίς να 
λαμβάνεται υπόψη η εγχώρια παραγωγή και το βασικότερο χωρίς να γίνεται έλεγχος για τον τρόπο 
προώθησης της εισαγόμενης πατάτας.   
    Αυτή τη στιγμή οι έμποροι δεν εκδηλώνουν ενδιαφέρον αγοράς της παραγωγής μας και όσοι 
εκδηλώνουν αγοράζουν την πατάτα σε εξευτελιστική τιμή, που δεν καλύπτει ούτε τα έξοδα 

καλλιέργειάς της. 
    Το πρόβλημα εντείνεται όσο περνά ο καιρός, γιατί οι πατάτες καταστρέφονται και δεν θα υπάρχει 
δυνατότητα να πουληθούν. 
     
    Σοβαρότατες είναι οι επιπτώσεις στην οικονομική κατάσταση των πατατοπαραγωγών, καθώς οι 
κάτοικοι μας είναι κατ΄ αποκλειστικότητα καλλιεργητές πατάτας-φασολιού. Η μη πώληση της παραγωγής, 
μας κάνει να εξαντλούμε τα οικονομικά αποθέματά μας, γιατί εμείς, τα έξοδα για την καλλιέργεια (σπόρος, 
φάρμακα, όργωμα, λιπάσματα κ.λ.π.)  τα διαθέτουμε και έτσι χρεωνόμαστε στις Τράπεζες. 
    Είμαστε  σε οριακή οικονομικά θέση, λόγω της έλλειψης χρημάτων, ώστε  προβληματιζόμαστε να 
καλύψουμε τα απαραίτητα προς το ζην. 
 
    Αυτό το οικονομικό αδιέξοδο που βρισκόμαστε μας υποχρεώνει να ζητήσουμε την συμπαράσταση των 
τοπικών αρχών, ώστε να μεσολαβήσουν στα αρμόδια Υπουργεία, για την άμεση βοήθεια στην πώληση 
της πατάτας. 
    Δεν θέλουμε να δημιουργούμε κολλήματα, αλλά είμαστε μονοκαλλιεργητές και δεν ευδοκιμεί  στα εδάφη 
μας τίποτε άλλο από πατάτες.  Πρέπει να περισώσουμε την περιουσία μας και την αξιοπρέπεια μας ως 
άνθρωποι  ενός κράτους που σέβεται τις ανάγκες των πολιτών του.  

                  Ο Εκπρόσωπος της Τ. Κοινότητας Α. Βροντούς 
 


